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Zápis č. 7 

z jednání Zastupitelstva obce Pchery 

konaného dne 15.12.2020 od 18:00 hodin 

 

Bod 1) Zahájení  

 

 

 Zasedání Zastupitelstva obce Pchery bylo zahájeno v 18:00 hodin starostkou obce  

Ing. Kateřinou Mahovskou. Starostka obce konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno 

podle zákona č. 128/2000 Sb. Dále uvedla, že je přítomno 8 členů zastupitelstva z celkového 

počtu všech devíti členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné. Zastupitelka 

Lucie Jíchová je omluvena. 

 

Předsedající konstatovala, že usnesení z minulého zasedání bylo splněno.   

 

Bod 2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

 

 Starostka obce Pchery, navrhla zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. Jako 

zapisovatelka byla navrhnuta paní Ing. Gabriela Votavová, ověřovateli pan Bc. Marcel Miška 

a Bc. Martin Novák. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

 

Návrh usnesení: 

 

 Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zapisovatelem Ing. Gabrielu Votavovou a 

ověřovateli zápisu Bc. Marcela Mišku a Bc. Martina Nováka.  

 

Pro - 8  

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 3) Návrh na schválení programu 

 

Starostka obce seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací řádně zveřejněnou na úřední desce od 

08.12.2020.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje následující program zasedání: 

 

1) Zahájení  

2) Návrh na schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3) Návrh na schválení programu  

4) Zpráva starostky, místostarostů, kontrolního výboru 

5) Pronájem dětské ordinace 

6) Cena stočného na rok 2021 

7) Fond na obnovu vodovodu a kanalizace 

8) Finanční příspěvek pro Mateřskou školu Pchery na rok 2021 
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9) Rozpočet Mateřské školy Pchery na rok 2021 

10) Střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Pchery 

11) Finanční příspěvek pro Základní školu Pchery na rok 2021 

12) Rozpočet Základní školy Pchery na rok 2021 

13) Střednědobý výhled rozpočtu Základní školy Pchery 

14) Pravidla poskytování neinvestiční dotace  

15) Žádosti o dotace na rok 2021 

16) Rozpočet na rok 2021 

17) Rozpočet sociálního fondu 

18) OZV č. 3/2020 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité 

věci  

19) Zmocnění starosty k rozpočtovým opatřením  

20) Zadávací dokumentace k projektu „Dětské hřiště na Theodoru“ 

21) Podání žádosti o dotaci na dětská hřiště 

22) Diskuze 

23) Závěr 

Pro - 8  

Proti - 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Bod 4) Zpráva starostky, místostarostů, kontrolního výboru  

 

Zpráva starostky:  

 

Autobusy – monitorujeme linku 612, a to hlavně v ranních hodinách, kdy jezdí do školy žáci 

a studenti od OÚ v 7,12 a linka byla v posledních dnech přeplněná se zpožděním 15 a více 

minut. Prosíme vás o informace, kteří autobusem na Kladno jezdíte  – datum – čas - kolik 

minut zpoždění – obsazenost – fotky, videa, abychom za Obec zasílali stížnosti. Pokud 

nebude PID a Středočeský kraj reagovat, požádám vás o zasílání stížností přímo, ať je 

zahltíme a přimějeme konat. (V pátek 11.12., pondělí 14.12. jely dva autobusy, vše OK, dnes 

15.12. opět zpoždění a přeplněný autobus). Zatlačím na ně po novém roce, nejsou možná 

takováto zpoždění. Musíme je monitorovat, platíme za to, tak ať je to kvalitní. 

 

Kontakty na OÚ – omlouvám se všem, kteří se mně pokouší dovolat na mobilní telefon 

starosty, že nemohu všem vyhovět, ale není možné odpovídat na telefony a SMS během 

jednání, porady apod., ale i tak vyřizuji desítky telefonu denně.  

Pro technické záležitosti jako jsou dotazy na popelnice, faktury, nesvíticí lampy, nahlášení 

poruchy, stočné, připojení ke kanalizaci, hroby, stromy ….., to vše volejte do administrativy 

obecního úřadu, kde si vás zaměstnankyně přepojí a záležitost s vámi vyřídí nebo zaevidují a 

následně mně předají, pokud to budu řešit osobně. Můžete volat pevnou linku 312 587 773 

nebo pošlete email tcernicka@obecpchery.cz, posta@obecpchery.cz. V případě, že 

potřebujete jednat s vedením obce a osobně nebudu k dispozici, kontaktujte mé místostarosty 

nebo zanechte sms. Všechna čísla jsou uvedena na webu obce 

https://www.obecpchery.cz/Kontaktni-udaje-obecniho-uradu. V případě ohrožení života, 

zdraví nebo majetku volejte jako první IZS. 

mailto:tcernicka@obecpchery.cz
mailto:mahovska@obecpchery.cz
https://www.obecpchery.cz/Kontaktni-udaje-obecniho-uradu
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Stočné vyúčtování – z řad občanů byly dotazy na způsob vyúčtování ceny stočného za 

období 09/2019 – 09/2020, kdy vyúčtování stočného bylo ovlivněno těmito skutečnostmi:  

 

• v průběhu zúčtovacího období se změnila výše stočného mezi rokem 2019 a 2020 a 

zároveň výše DPH z 15% na 10%, 

• pro výpočet stočného zasílají vodárny přehled o množství odebrané vody v m3 za 

zúčtovací období, 

• v roce 2019 a 2020 se domácnosti postupně připojovaly ke kanalizaci a odečty se 

prováděly v průběhu celého zúčtovacího období a nebylo možné vyjít z hromadného 

vyúčtování vodáren. Musely se dopočítávat m3 za jednotlivé přípojky tak, jak se lidé 

napojovali.  

 

Na dotaz na paní účetní Šťastnou, jakým způsobem zohlednit v jednom vyúčtování tolik 

změn, bylo odpovězeno, že podle metodiky k zákonu o DPH je možné vyúčtování sjednotit a 

aplikovat jednotnou sazbu, protože za rok 2019 by bylo nižší stočné s 15% DPH, do května 

2020 vyšší stočné s 15% DPH a od května 2020 vyšší stočné s 10% DPH. Pro výpočet by se 

nedala určit přesná spotřeba v m3 pro jednotlivé části zúčtovaného období, tedy by se 

spotřeba přepočítávala podle průměru, koeficientu apod. Obec zatím nedisponuje softwarem 

pro evidenci spotřeby vody a stočného, který by byl propojen s účetním programem obce, 

vyúčtování by se muselo zadat externí firmě, což by se projevilo dodatečnými 

administrativními náklady. Pro následující zúčtovací období již bude účtováno pro rok 2020 a 

rok 2021 platná výše stočného v daném roce. Oslovila jsem pana Černého, aby nám doporučil 

program, který bude kompatibilní s naším účetním softwarem a který bude umožňovat dělat i 

zálohy na stočné. Vzhledem k tomu, že neumožňujeme zatím platby na zálohy, umožňujeme 

Vám splátkový kalendář.  

 

Občanka: Upozornila, že vyúčtování je špatně. Bylo několik sazeb stočného v různých 

období. Pokud přijde kontrola, bude to špatně. Proč to neumí takhle udělat? Starostka: byla 

k tomu vydána metodika, přijďte na obecní úřad, ukážu vám ji, můžeme spolu jít za paní 

účetní Šťastnou. Občanka: Byla jsem za ní, bylo mi řečeno, že by to bylo moc práce. 

Starostka. To by určitě bylo. Kontrola z kraje nám doporučila, že pokud bychom vybírali 

zálohy, abychom to zadali externí firmě nebo vzali pomocníka. Já se omlouvám, přijďte za 

mnou. Občanka: Mně nejde o ty peníze, ale o to, že je to je dle zákona o účetnictví špatně. 

Občanka nabídla, že přijde účetní pomoci. Pan Miška doporučil na příští období již zmíněný 

software. 

 

Osadní výbor – nyní přečtu e-mail, který mi přišel od předsedy osadního výboru pana 

Maříka, který byl zvolen předsedou na minulém zasedání. Pověřila jsem pana Maříka, aby 

prošetřil stížnost na způsob využívání obecní místnosti na Theodoru společně s místostarostou 

panem Novákem, stěžovatelům bude poslána oficiální odpověď. 

 

Vážená paní starostko, vážení zastupitelé, 

nám, jako osadnímu výboru byl předložen dotaz, či problém, který snad není ani problémem a 

snad ani dotazem: "využívání obecní místnost na Theodoru". V první řadě je třeba zdůraznit, 

že změnou v personálním obsazení OV se nic nemění na smyslu a účelu "klubové místnosti", 

či chcete-li obecní místnosti. Je samozřejmě i nadále otevřena pro všechny: pro širokou 

veřejnost obyvatel Theodoru, pro všechny jejich společenské a kulturní aktivity. Tak jako v 

minulosti mají možnost využívat místnost např. maminky s dětmi, volnočasové aktivity žen, 

výstavy rukodělných prací obyvatel atd. V souvislosti s tím je třeba zdůraznit, že provoz 

obecní místnosti je daný zájmem případných uživatelů, či uživatelek. V minulosti byl 
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zaznamenán minimální zájem žen o společná cvičení, či posezení maminek s dětmi v případě 

nepříznivého počasí. Doufáme, že se to v budoucnosti změní k lepšímu. Změnou "výpůjčních 

termínů" se nic nemění na skutečnosti, že smysl "obecní místnost" je kulturně sociální, 

zejména v dnešní "covidové" době je aspekt nezanedbatelný. Je to místo setkávání, což 

mohou ocenit zejména obyvatelé Theodoru, nikoli obyvatelé Pcher, kde jsou násobně větší 

možnosti sociálních kontaktů. Doufáme, že i nadále bude způsob "výpůjček" obecní místnosti 

dán zájmem občanů Theodoru a v souvislosti s tím v gesci osadního výboru.za osadní výbor, 

předseda Karel Mařík. 

 

Ostatní informace k jednotlivým bodům programu vám upřesním při projednávání 

konkrétního bodu. 

 

Nyní bych chtěla poděkovat všem, kteří se celý rok zasloužili o to, že se nám i přes dobu, se 

kterou nikdo nemá zkušenosti podařilo udělat, dokončit nebo započíst mnoho projektů a 

činností. Děkuji našim zaměstnancům, v administrativě, kde se denně potýkají s hromadou 

dokumentů a byrokracie, údržbářům za jejich vysoké pracovní tempo a dobrý výsledek, 

děkuji místostarostům a zastupitelům, kteří se vlastní činností, dobrou radou, konstruktivní 

kritikou nebo svým pozitivním přístupem snaží naše Pchery rozvíjet. Nerada bych na někoho 

zapomněla, na naše dárce, naše spolky a kluby, hasiče, spolupracující firmy a soukromé 

subjekty, řemeslníky a úplně všechny občany, kteří se o naši obec zajímají. 

 

Tento výjimečný starý rok už nějak zvládneme, ale i ten příští bude velmi náročný, zatíží nás 

mezilidsky a finanční dopad na jednotlivce, rodiny, ale i obce nebude jednoduché řešit. Proto 

bych vám všem popřála, ať tento čas Adventu, Vánoc a příchodu Nového roku prožijete ve 

zdraví a v bezpečí rodiny, odpočinete si a my také, protože nás v lednu čeká moře práce. 

 

Nyní musíme projednat důležité body našeho zastupitelstva a než se k nim dostaneme, 

předám slovo místostarostům a výborům. 

 

Místostarosta pan Novák: Popřál klidné a pohodové svátky všem. 

 

Místostarosta pan Beznoska: Také popřál klidné svátky a poděkoval starostce za její práci. 

Informoval, že na obecním úřadě je složka, kde je přehled všech prací, které proběhli, můžete 

se přijít podívat, vše je nafoceno, zdokumentováno. Během ledna nebo února se bude řešit 

nákup komunální techniky, chtěli bychom multifunkční stroj. Do konce roku bude hotové 

parkoviště u fary, doufám, že se ho lidé naučí používat. Kdo se obci věnuje, ví, co se v obci 

děje. Přeji vám pevné zdraví a pevné nervy. 

 

Starostka obce předala slovo kontrolnímu výboru, zastupiteli panu Petrovi Vohradskému: 

 

KV spolupracuje s vedením obce a jejími zastupiteli, ale také zpracovává náměty od občanů 

obce Pchery. Některá z nich jsou součástí zápisu KV jako doporučení nebo jsou přílohou 

jednotlivých zápisů. KV na základě zpracovaných námětů, doporučuje zastupitelům další 

možné postupy, kterými se zastupitelé mohou, ale nemusí řídit . 

Na základě doporučení KV byla např. vydána OZV- o zákazu konzumace alkoholických 

nápojů a užívání omamných a psychotropních látek na vymezených veřejných prostranstvích. 

Poplatek za odchyt psa a s tím spojené více náklady. Po kontrole směrnic – byly provedeny 

menší opravy týkající se textu. Na základě doporučení KV byl doplněn strategický plán o 

částky jednotlivých projektů a výhledů možnosti realizace.  A jiné 
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Stále se zabýváme řešením otázky občanů ohledně výběru nájemníků do obecních bytů   KV 

má zatím tuto odpověď z ministerstva vnitra dozorčí rady:  

 

Zákon o obcích ani jiný právní předpis neukládají, aby si obec stanovila pravidla pro prodej, 

pacht či nájem hmotných nemovitých věcí. Záleží tak pouze na obci, zda nějaká taková 

pravidla formou vnitřního předpisu vytvoří. Tak či tak musí obec respektovat závěry 

rozhodnutí Ústavního soudu ČR ze dne 20. června 2012, z jehož závěrů lze dovodit, že při 

nakládání s majetkem musí obec zachovávat vůči potencionálním zájemcům rovný a 

nediskriminační přístup. 

 

KV se domnívá, že závěry Ústavního soudu ČR nebyly v tomto případě respektovány. 

Abychom si byli touto domněnkou jisti, KV podal novou žádost o informaci na ministerstvo 

vnitra dozorčí rady na konkrétní dotaz týkající se zveřejnění výběrového řízení na nájemníka 

bytu ve vlastnictví obce a  jakým způsobem se mají dozvědět občané o volném obecním bytu, 

pokud se záměr o pronájmu nezveřejňuje.  

 

KV podal žádost o informaci na ministerstvo vnitra dozorčí radu Odpověď MVDR. Paragraf 

97 stanoví, že obec informuje o činnosti orgánů na zasedání zastupitelstva a způsobem v místě 

obvyklým. 

 

KV se v příštím roce zaměří: 

na místní organizace a kluby, konkrétně na účelné čerpání dotačních příspěvků, o které žádali 

obec Pchery. Plnění strategického plánu: stále chybí vyžití pro 12-20 – ti leté je pro tuto 

skupinu plánovaná možnost vyžití, která by se realizovala v roce 2021? Jak se bude dodržovat 

-venkovský charakter bydlení, budou vznikat směrnice k možné výstavbě. Bude se moci obec 

vyjádřit k projektové dokumentaci a jak dál bude postupovat pokud nebude v souladu  se 

strategickým plánem? Dále se budeme zabývat podněty občanů Pcher, za které Vám 

děkujeme. 

 

Rozvojová komise –, čím se zabývá, více informovat o její činnosti občany. Škola – sauna – 

jaké je využití – možné pro veřejnost? Škvárové hřiště – jaké se plánuje využití? 

 

Starostka: Zápisy z kontrolních výborů naleznete na webových stránkách obce Pchery spolu 

se zápisy zastupitelstva. Doplňuji k těm obecním bytům, že byla vydána směrnice, žádám 

zastupitele, aby se do ní podívali. Nyní jsou smlouvy s nájemníky uzavírány na dobu určitou. 

Pan Miška informoval, že je pouze jedna smlouva na dobu neurčitou, ostatní byly předělány 

na dobu určitou. A doporučil dělat smlouvy na dobu určitou, na rok a prodlužovat je, pokud 

nejsou s nájemníky problémy. 

 

Bod 5) Pronájem dětské ordinace 

 

Paní doktorka Bernartová je v důchodovém věku, našla za sebe náhradu. Ordinace bude dál 

provozována její nástupkyní, byla by škoda, aby obec o tuto službu přišla. Je to mladá paní 

doktorka, tak nám snad vydrží. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje pronájem nebytového prostoru – ordinace 

dětského lékaře, nacházející se v 1. podlaží Obecního úřadu ve Pcherách na adrese 

Humny 333, Pchery za 1,- Kč ročně MUDr. Michaele Šibíkové. 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

Bod 6) Cena stočného na rok 2021 

 

V tomto směru jsme vázáni na vládní instituce,  protože máme čističku odpadních vod.  

Správce nám dělá pan Černý. Stočné vychází z propočtů, tabulek, které nám schvaluje kraj a 

ostatní instituce. Výpočty jsme se dostali na cenu 42,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery stanovuje od 1.1.2021 cenu stočného na 42,- Kč vč. DPH za 

m3.  

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

Bod 7) Fond na obnovu vodovodu a kanalizace 

 

My musíme povinně odvádět finance do rezervního fundu na obnovu vodohospodářské 

infrastruktury kanalizace pro veřejnou potřebu obce. Ročně tam  musíme dát 950 000,- Kč. 

Tyto zdroje budou využity na obnovu kanalizace obce. Schvalujeme procento a částku, kterou 

budeme odvádět. 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery zřizuje REZERVNÍ FOND NA OBNOVU 

VODOHOSPODÁŘSKÉ INFRASTRUKTURY KANALIZACE PRO VEŘEJNOU 

POTŘEBU OBCE, který je tvořen na bankovním účtu vedeném u KOMERČNÍ 

BANKY A.S. V KLADNĚ, pod číslem účtu 123-1186310297/0100 a schvaluje odvod 

finančních prostředků do Rezervního fondu na obnovu vodohospodářské infrastruktury 

kanalizace pro veřejnou potřebu obce Pchery v souladu s přiloženým PLÁNEM 

FINANCOVÁNÍ OBNOVY KANALIZACÍ OBCE PCHERY NA ROK 2020-2029. 

Odvod činí 25 % z prostředků kalkulace stočného v min. výši 450 000,- Kč z celkového 

objemu 950 000,- Kč, zbývající finanční prostředky budou odvedeny z rozpočtu obce 

Pchery. V roce 2020 bude do Rezervního fondu na obnovu vodohospodářské 

infrastruktury kanalizace pro veřejnou potřebu obce Pchery převedeno 650 000,- Kč z 

běžného účtu obce. 
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Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Bod 8) Finanční příspěvek pro Mateřskou školu Pchery na rok 2021 

 

Každý rok obec, jako zřizovatel,  přispívá MŠ a ZŠ na provoz. Z MŠ je moc hezká 

spolupráce, získávají dotace, starají o budovu. Každý rok jim musíme schválit rozpočet, 

výhled rozpočtu a příspěvek, který dostanou od obce. Letos žádají o 630 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje finanční příspěvek na rok 2021 pro Mateřskou 

školu Pchery ve výši 630 000,- Kč.     

 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

Bod 9) Rozpočet Mateřské školy Pchery na rok 2021 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočet Mateřské školy Pchery na rok 2021. 

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

Bod 10) Střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Pchery 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy 

Pchery na roky 2022-2023.  

 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

Bod 11) Finanční příspěvek pro Základní školu Pchery na rok 2021 

 

Základní škola také žádá o příspěvek od obce. My jsme letos investovali do školy, podařilo se 

nám optimalizovat spotřebu tepla, plynu. Proběhla výměna regulátorů topení v budově. 

Vzhledem k tomu, že letos byly děti převážně doma, muselo se ušetřit mnoho za energie a my 
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musíme v našem rozpočtu velmi škrtat, proto jsme se rozhodli schválit 2 000 000,- Kč. 

Potřebujeme také dotlačit školu, aby podala žádost o dotace, musíme zrekonstruovat toalety, 

které jsou v katastrofálním stavu. 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje finanční příspěvek na rok 2021 pro Základní školu 

Pchery ve výši 2 000 0000,- Kč.  

 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

Bod 12) Rozpočet Základní školy Pchery na rok 2021 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočet Základní školy Pchery na rok 2021 

s výjimkou příspěvku od zřizovatele, který bude v roce 2021 činit celkem 2 000 000,- Kč 

namísto 2 344 000,- Kč.  

 

Pro – 8 členů OZ 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

 

Bod 13) Střednědobý výhled rozpočtu Základní školy Pchery 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Základní školy 

Pchery na roky 2022-2023.  

 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 

Bod 14) Pravidla poskytování neinvestiční dotace  

 

Obec každoročně přispívá i spolkům, které vyvíjí činnost pro občany, pro obec. Jedná se o 

neinvestiční dotaci, která je poskytována podle nějakých pravidel. Pokud spolek použije 

prostředky na jiný účel, bude je vracet, pokud naopak vyvine větší aktivitu vůči občanům a 

obci, není problém je i více finančně podpořit. Pravidla i žádost na příspěvek bude na webu 

obce. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje pravidla poskytování neinvestičních dotací.  

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

Bod 15) Žádosti o dotace na rok 2021 

 

Musíme schválit konkrétní částky příspěvků.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje poskytnutí dotací na rok 2021 pro zájmové 

organizace a spolky v těchto výších: 

 

• Svaz tělesně postižených: 25 000,-Kč, 

• Český kynologický svaz: 24 000,- Kč, 

• Pcherské maminky: 22 500,- Kč, 

• Myslivecký spolek: 12 500,- Kč, 

• SK Pchery: 47 000,- Kč, 

• Český svaz chovatelů: 11 000,- Kč, 

• SK česká Kréta: 21 000,-Kč, 

• Sbor dobrovolných hasičů: 24 500,-Kč, 

• Zachraň zvíře: 11 500,- Kč. 

 

Pro – 8  

Proti – 0 

Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

 

Bod 16) Rozpočet na rok 2021 

 

Návrh rozpočtu byl vyvěšen. Schvalujeme rozpočet přebytkový. Příjmy ve výši 26 387 016,- 

Kč, výdaje 23 041 296,- Kč, financování 3 345 720,- Kč (splátka úvěru). Vzhledem k době 

covidové nám byly výrazně zkráceny příjmy, ale museli jsme se s tím nějak popasovat ve 

výdajích. 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočet obce na rok 2021, rozpočet obce se 

schvaluje jako přebytkový, závazným ukazatelem rozpočtu je paragraf.  

 

Pro – 8  

Proti – 0 
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Zdrželi se – 0  

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

 

Bod 17) Rozpočet sociálního fondu 

 

V sociálním fondu jsou peníze, které jsou používány na stravenky zaměstnanců.  

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2021.  

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 

Bod 18) OZV č. 3/2020 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci  

Letos jsme měli takový benefit, že jsme popelnice neplatili, ale byla nám navýšena daň 

z nemovitosti, která nám  měla pokrýt  tento výpadek  prostředků. Kryje nám ho ale jen 

zhruba ze šedesáti procent. Vzhledem k tomu, že rozpočet bude v příštím  roce napnutý, 

rozhodli jsme se poplatek za popelnice znovu zavést. Vyšší koeficient pro daň z nemovitosti 

zůstává a chybějící finance v rozpočtu, které daň nepokryje, budou rozpočítány do poplatku 

za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci. Dříve jste platili za osobu, nyní dle 

nového zákona to bude za nemovitost. Cena za odvoz odpadu musí být stanovena v litrech. 

Poplatek je tedy stanoven na 0,15,- Kč za litr. V příloze OZV jsou na výběr varianty dle 

četnosti vývozů a dle počtu odvezených litrů. Můžete si vybrat svoz každý týden nebo jednou 

za čtrnáct dnů. Týdenní svoz vyjde na 864,- Kč, svoz jednou za čtrnáct dní vyjde na 432,- Kč. 

AVE nám dodá barevně rozlišené nálepky, dle tohoto se budou vyvážet. Můžete si vybrat 

velikost popelnice – 120 l, 240 l. Výhled do budoucna je takový, že AVE bude při vývozu 

popelnice vážit a dle toho vystaví doklady. Splatnost bude první pololetí do 30.06., druhé 

pololetí do 31.12. Je možnost i svozu v pytlích. Nemovitost, kde se nebydlí či rekreační objekt 

za 216,- Kč – vývoz 1x měsíčně – 120 l. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2020 o místním 

poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci.  

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

 

Bod 19) Zmocnění starosty k rozpočtovým opatřením  

Jedná se jen o takovou přesmyčku. Já jsem již v minulosti byla zastupiteli zmocněna, že mohu 

provádět rozpočtová opatření do výše 150 000,- Kč. Kontrola z krajského úřadu nám 

kontroluje i usnesení z jednání OZ a bylo nám vytknuto, že je zmocnění příliš obsáhlé, 
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nepřehledné. Proto dnes schválíme usnesení, tak jak nám bylo doporučeno – přehledněji. 

Zastupitel pan Miška reagoval na výše zmíněné: Jaký je rozdíl mezi tím, co jsme již udělali a 

tím, co ti řekla paní Bažoutová, myslím tím v té formulaci. Starostka: Nic, jen je to kratší a 

řekla, že chce tuto formuli. Miška:  Mně jen přijde divné, že jsme v minulosti tomu dali 

hodně času, dělali jsme to třikrát, pak přijde nějaká úřednice a řekne, já to chci takhle, ale ona 

nevydává zákony. Já si myslím, že by to mělo být tak, jak jsme to již schválili, neodporuje to 

tomu. Když to schválíte, fajn, ale já to nepodpořím. Myslím si, že úředník nemá obci, jako 

samosprávě, toto diktovat. Je to stejné, jinak formulované. Paní Řachová dodala, že nám bylo 

sděleno, že je to nejednoznačné.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo zmocňuje starostku obce ke schvalování a provádění rozpočtových 

opatření takto: 

• Rozpočtové příjmy v neomezené výši. 

• Rozpočtové výdaje v závazných ukazatelích rozpočtu (paragrafy rozpočtové 

skladby) do výše 150 000,- Kč celkem za jedno rozpočtové opatření v jednom 

kalendářním měsíci.  

• Poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném rozsahu v příjmech i ve 

výdajích. 

O všech takto provedených rozpočtových opatřeních bude starosta informovat 

zastupitelstvo obce na nejbližším příštím zasedání.  

 

Pro – 6 

Proti – 0 

Zdrželi se – 2 (Miška, Mařík) 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

 

Bod 20) Zadávací dokumentace k projektu „Dětské hřiště na Theodoru“ 

My jsme podávali žádost o dotaci na ČEZu, z 1 mil. Kč vyšlo pouze 400 000,- Kč, tudíž bude 

uděláno pouze hřiště na Theodoru.  Je třeba udělat výběrové řízení, proto musíme schválit 

zadávací dokumentaci k tomuto projektu. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje zadávací dokumentaci k projektu „Dětské hřiště 

na Theodoru“.  

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

 

Bod 21) Podání žádosti o dotaci na dětská hřiště 

Aby pcherské děti netesknily, vyšla dotace od MMR ČR. Je třeba doložit i souhlas od 

stavebního úřadu, který nám ho dá pouze na stávající hřiště, nikoli nové hřiště, proto jsme se 
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rozhodli doplnit herní prvky na hřiště vedle obecního úřadu. K této akci je nutné schválit 

podání žádosti o tuto dotaci. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Pchery schvaluje podání žádosti o dotaci „Dětské hřiště v obci 

Pchery“ v rámci výzvy k podávání žádostí o poskytnutí dotace v roce 2021 

z podprogramu MMR ČR Podpora obnovy a rozvoje venkova pro dotační titul 

117D8210H Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku.  

 

Pro – 8 

Proti – 0 

Zdrželi se – 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno. 

 

Bod 22) Diskuze 

 

Zastupitel pan Pulchart reagoval na zprávu kontrolního výboru. Ví, že by se měla více 

propagovat činnosti rozvojové komise. Zmínil úklidové akce, které by měly probíhat i nadále, 

edukace dětí v této oblasti, letní kino, promítání v kiosku, byl rozjet projekt naučné stezky, 

osvěta ohledně kyberšikany a jiné.  

 

Členka KV vznesla dotaz k bankomatu v obci, k Z-boxu, k nedoplatkům. Odpověď: 

Nedoplatky jsou řešeny, mnoho z nich se podařilo vybrat, problémem jsou velmi staré 

nedoplatky např. z roku 2005, jedná se o nízké částky.  Jsme domluveny, že ty nízké dluhy se 

začnou postupně odepisovat, ty vyšší znovu obešleme. Se zastupiteli jsme také řešili občany, 

kteří jsou hlášeni na obecním úřadě, chtěli jsme od nich vybírat od nich nějaký poplatek za to, 

že na obci nějakým způsobem profitují, zatím se nám nepodařilo zjistit, na základě čeho ho 

vybírat, tak poprosím KV, aby se zapojil a pomohl nám. Chtěli jsme 1,- Kč za den. Dluhy se 

tedy řeší. O umístění bankomatu v obci nemají banky zájem, oslovovali jsme je několikrát, 

zájem není. Z-box se řeší, ozvou se nám, nyní nemají již kapacity. Paní Sochorové byla 

nabídnuta zastupitelem panem Miškou možnost mít v obchodě výdejní místo. Paní Sochorová 

se poradí s manželem a v případě zájmu dá vědět obecnímu úřadu. 

 

Občanka upozornila na nefunkční rozhlas. Starostka: Petr rozhlas opravuje, firma nám dala 

nabídku na opravu ve strašné výši. Petr se nabídl, že překlad v některých místech udělá sám. 

Místostarosta Beznoska: rozhlas se starý, dráty uhnilé. Starostka: my provádíme překládku 

kabelů VN do země, příští rok budou dotace na VO, do projektu bychom chtěli zahrnout i 

nový rozhlas. Ve hře je i rozhlas bezdrátový, ale tato akce je velmi finančně nákladná. 

 

Zastupitel pan Pulchart dodal k bankomatu v obci, že ani Česká pošta nemá zájem o umístění 

bankomatu v budově pošty. 

 

 

Bod 23) Závěr 

 

 Starostka ukončila zasedání v 19:20 hodin a popřála občanům klidné svátky a zdraví 

do dalšího roku. 
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Přílohy zápisu: 

 

01. prezenční listina 

02. informace o konání 7. zasedání Zastupitelstva obce Pchery 

03. OZV č. 3/2020  

04. metodika - stočné 

05. rozpočet obce na rok 2021 

06. kalkulace cen pro vodné a stočné 

07. plán financování obnovy kanalizace obce 

08. žádost o finanční příspěvek - MŠ 

09. žádost o finanční příspěvek - ZŠ 

10. rozpočet sociálního fondu obce na rok 2021 

11. rozpočet ZŠ na rok 2021 

12. rozpočet MŠ na rok 2021 

13. střednědobý výhled  rozpočtu MŠ 

14. střednědobý výhled rozpočtu ZŠ 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 17.12.2020 

Zapisovatel: Ing. Gabriela Votavová 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

Bc. Martin Novák  ……………………..………... dne ………….…………………………. 

 

 

Bc. Marcel Miška      …..………….……..… dne ……………….…….……………… 

 

 

Ing. Kateřina Mahovská  .....……………………….dne ………….….....………………… 


